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Astra – Labdien,1) vēlējos noskaidro

Labdien,
1) vēlējos noskaidrot, kurš/a ir iniciators/e nūdistu pludmales robežu pārzīmēšanai? Kā šis
jautājums tika lobēts? Un kāds ir tiešais iegivums pašvaldībai? Liela daļa Inčupes
iedzīvotāju tur iet ar bērniem uz jūru, un tagad par plikajiem, kas nūjo, skrien vai citādi
pavada savu laiku, nemaz nevar policijai piezvanīt.
2) uz Kāpu un Inčupes ielas stūra ļoti noderētu novietot satiksmes spoguli – labākai
pārredzamībai krustojumā.
3) lūdzu atmetiet ideju par sākumskolu Zvejniekciemā. Kāds ir tās mērķis, zaudēt
pašvaldibas pamat-funkcijas? Labāk lieciet lielos Zvejniekciemā un mazos sadaliet/atstājiet
pa abām. Man personīgi sākumskola tikai Zvejniekciemā tiešām liks izvertēt iespējas
mainīt skolu, jo neuzskatu, ka ir adekvāti, piemēram, no Pabažiem/Inčupes doties visu
gabalu līdz Zvejniekciemam, jo liela daļa strādā Rīgā (šis ceļs pēc tam jāveic atpakaļ, un
autobuss 1.klasē nav risinājums, jo tagad arī 1. gadā skola sagaida, ka vecāki izvadās).
Tieši attāluma dēļ abi bērni gāja bērnudārzā Rīgā. Un vispār, Inčupes/Pabažu galā nav
nekādas iespejas maziem bērniem nodarboties, kaut vai rotaļu laukumu ieplānojiet (tas pie
Baltās kāpas neskaitās).
Cieņā!


